



美國運通卡 一元搭輕軌

NT\$1 to enjoy a New Taipei Metro LRT ride

活動期間 Offer Period : 2024/12/27 - 2025/06/26

持美國運通卡感應搭乘淡海輕軌及安坑輕軌線享全程優惠票價NT\$1 (限量3萬趟)

Enjoy special ticket fare NT\$1 on the Danhai Light Rail Transit (LRT) and Ankeng LRT with all American Express Cards (limited to 30,000 trips in total)



注意事項：1. 限以任一張美國運通卡感應搭乘，並於進出站時將信用卡輕觸候車站刷卡機「信用卡」感應區感應完成並支付成功，始可享有優惠票價。限量3萬趟。2. 活動將於達到優惠趟次3萬次時，或於台灣時間2025年6月26日23:59PM截止(以較先者為準)。若符合回饋人數超過限定名額，將以刷卡交易完成之時點為判斷標準，先完成感應支付者可獲得。3. 本活動適用範圍為淡海輕軌及安坑輕軌全線站點。4. 使用美國運通卡感應搭乘淡海輕軌或安坑輕軌，進出站時皆需感應完成並支付成功，以確保扣款金額與乘車紀錄正確，進出站未刷/逾時之補票規則依新北捷運規定。5. 如持卡感應無法成功，請前往車站服務台洽詢協助或致電原發卡機構洽詢，相關淡海、安坑輕軌之旅客搭乘須知，請洽詢[新北捷運官網旅客乘車須知\(輕軌系統\)](#)。6. 信用卡/簽帳卡僅為支付工具，本公司對買賣商品或服務之瑕疵或履行並不負保證責任，持卡人購買商品或服務應先審慎評估。7. 如有任何優惠於符合活動規範之情況下未即時提供之情事，請立即通知美國運通協助處理，美國運通將於[90天內]盡速協助提供。8. 優惠只適用於持有由美國運通或第三方機構簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的美國運通基本卡或附屬卡會員，除特別註明外。9. 優惠不可轉讓或兌換現金、或與其他優惠、推廣、禮券或禮遇一併使用，除特別註明外。10. 必須全數以美國運通卡簽帳方可享用此優惠。11. 價格可能須包含服務費及當地政府稅項。12. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通國際股份有限公司及其附屬公司並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。13. 根據適用的法律及法規，美國運通及參與商戶保留在任何時候更改條款及細則之權利。14. 所有資料在出版時均屬正確。15. 其他適用細則及條款，請向參與商戶查詢詳情。16. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。

Terms and Conditions : 1. Enjoy the ticket fare with any American Express card by tapping the machine at the platform while entering and exiting. Offer is limited to 30,000 trips in total. 2. Offer ends when the total limit of 30,000 trips is reached or at 11:59 PM Taiwan time on June 26, 2025, whichever comes first. If the number of passengers exceeds campaign total limit, those who complete the card transaction first will be prioritized. 3. The offer is valid for all stations along Danhai and Ankeng Light Rail Transit (LRT) lines. 4. Tapping American Express card on the machine when riding on Danhai or Ankeng Light Rail Transit (LRT) lines ensures that ticket fare is successfully charged. If you fail to tap in or are late to exit, please follow the excess fare rules of New Taipei Metro to make the payment. 5. If the card tap is unsuccessful, please consult the information counter at the station or contact customer service. For more information about Danhai and Ankeng Light Rail Transit (LRT), please refer to the [New Taipei Metro website](#). 6. Credit/Charge card only serves as payment means, American Express is not responsible for the quality of the merchandise or service provided. American Express Cardmember should make cautious assessments before purchasing the merchandise or service. 7. Please contact American Express immediately if any eligible offer is not provided in a timely manner under the terms of the promotion. American Express will provide assistance within 90 days. 8. The offers are eligible to holders of a basic or supplementary American Express Card, issued either by American Express or a third party bearing the name or trademark or service mark or logo of American Express, unless otherwise stated. 9. Offers are not transferrable or redeemable for cash, or used in conjunction with other existing offers, promotions, vouchers or benefits, unless otherwise stated. 10. To redeem an offer, purchase should be charged in full to an American Express Card. 11. Prices listed may be subjected to service charge and prevailing government taxes where applicable. 12. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advices, and fulfillments of the offers in accordance with these Terms and Conditions. American Express International, Inc. or any of its affiliates ("American Express") is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the offers and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services. 13. American Express and the participating merchants reserve the right to withdraw or alter any of the terms and conditions of an offer, subject to compliance with applicable laws and regulations. 14. All information is correct at the time of publication. 15. Other terms and conditions may apply - please check with the participating merchants for details. 16. In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the participating merchants shall be final.

謹慎理財 信用至上 | 台灣美國運通發行之簽帳卡國外運通提現手續費：提領金額1%或新台幣100元(以較高者為準)。台灣美國運通發行之信用卡循環利率：9.99%~14.99%，基準日：2015年9月1日。國外預借現金手續費：預借現金款額3.5%或新台幣100元(以較高者為準)。其他費用查詢請洽會員服務部。其他國內外發卡機構發行之美國運通卡之循環信用利率、預借現金手續費用及其他費用依各發卡機構公告。